
Hvordan kan vi lykkes bedre 
med å nå sykkelmålene?
Ny utredning på oppdrag fra Statens vegvesen





●Reisevaner i Norge og Norden
●Syklendes preferanser og ønsker
●Normaler og regelverk
●Sykkelstrategier i Europa
●Sykkelsatsingen i Norge
●Kartlegging av infrastrukturen
●Ekspertintervjuer
●Hvorfor har ikke Norge nådd sykkelmålene?
●Hva kan gjøres for å nå sykkelmålene?
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●Hvorfor har vi ikke nådd sykkelmålene? (presentasjon)
Ved Øyvind Dalen, Asplan Viak

●Hva gjør Statens vegvesen for modernisering av vegnormaler, 
veiledninger og regelverk? (presentasjon)
Ved Arne Meland, avdelingsdirektør i Vegdirektoratet

Første halvdel



●Hva mener sentrale eksperter? (intervjuer på scenen)
Emil Rensvala, tidligere Svenske Cykelstäder
Inger-Mari Eggen, samferdselssjef Trondheim kommune
Rune Gjøs, mobilitetsdirektør i Oslo kommune

●Hva kan gjøres for å nå sykkelmålene? (presentasjon)
Ved Anine Hartmann, Asplan Viak

Siste halvdel
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